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Kr ajsKé volby
Dovolte mi na úvod citovat moudrá slova Martina Luthera Kinga: 
„Až se svět ohlédne za naším stoletím, bude plakat. Ne proto, že bylo 
zaplaveno krutostí, ale proto, že dobří lidé mlčeli!“ Nemlčte tedy a jdě-
te k volbám. Nejbližší příležitost uplatnit svůj hlas máte ve volbách do 
krajských zastupitelstev, které se konají 12. a 13. 10. 2012. Rád bych se 
nad touto i pro naše město důležitou událostí zamyslel. Často lamentuje-
me, že v naší zemi si nejde vybrat z nabídky politických stran. Snad je to 
pravda, ale buďme objektivní. V demokratickém systému skutečně platí 
„jaký lid, taková vláda“. Proto si každý může říct, že to má tak trochu ve 
svých  rukou. Připouštím, že současná politická scéna v České republice je 
pro běžného občana dosti nepřehledná, a protože se již po řadu let věnuji 
věcem veřejným, napadá mě hned několik otázek, na které se pokusím 
odpovědět.
1/ Má vůbec smysl se politikou zabývat? 
Politikou se ve své funkci zabývám intenzivně řadu let a snažím se li-
dem vysvětlit, že ji není dobré ignorovat. Staráte-li se o věci veřejné, máte  
v lepším případě možnost něco ovlivnit a v horším případě si můžete  
s klidným svědomím říci, že jste se o to alespoň pokusili. Nezapojíte-li se 
minimálně tím, že si pečlivě vyberete a zvolíte své zástupce, kterým důvě-
řujete, tak budou vládnout ti, které jste nechtěli, a vy budete jen přihlížet. 
Pak ale máte omezenou možnost kritizovat. Myslím si tedy, že má smysl 
politiku sledovat a nikdy se nevzdávat svého volebního práva. 
 2/ Může jedinec v politice něčeho dosáhnout, či něco změnit?
V demokratickém systému určitě ne. Právě proto je třeba se sdružovat s 
přáteli do spolků, sdružení a případně do politických stran. V takových 
uskupeních je pak možno dané cíle efektivně realizovat a dosáhnout za-
mýšlených změn.
3/ Není to v politice stále stejné bez ohledu na politickou garnituru?
Člověk se intelektuálně za posledních 5000 let vůbec nezměnil. Mění se 
pouze prostředky, jež ke své činnosti využívá. Je jisté, že ať jsou u moci 
rudí, hnědí, zelení či modří, je stále jejich pozornost zaměřena na velmi 
podobné cíle. Nemohu si v tomto bodě nevzpomenout na moudrá slova  
z Nového zákona, kde je psáno: „Tážete-li se, je-li strom dobrý, či špat-
ný, ptejte se po ovoci“. Dívejme se tedy, jaký je výsledek snažení politika  
a mějme na paměti, že politika je jen slovo, politiku dělají lidé. 

4/ Má tedy smysl jít k volbám?
To je otázka osobního přístupu. Chcete-li ovlivnit správu věcí veřejných, 
musíte volit. Nezapomeňte, že historie nám poskytuje nespočetné příkla-
dy o věčné touze lidí po všeobecném hlasovacím právu. Není tedy rozum-
né se této vymoženosti zbytečně vzdávat.
V dnešní době aktivních médií snad ani nejde ignorovat, co se ve společ-
nosti děje. Máme tedy dostatek informací o tom, kdo, co a jak pro společ-
nost dělá. Jsem přesvědčen, že to sledujete, přemýšlíte a svůj tip již máte. 
Přeji vám šťastnou volbu.                                              Pavel bartoš, starosta

Mateřská škola 
Chýnovská 367, 252 66 Libčice nad Vltavou

přijme

UČITELKU MATEŘSKÉ ŠKOLY
Požadované vzdělání: úplné střední odborné, VŠ

Nástup: leden 2013   
Strukturovaný životopis posílejte do 15. 11. 2012

poštou nebo e-mailem na: skolka@libcice.eu
Bližší informace u ředitelky: Z. Frantová tel. 233 930 804
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Oznámení o době a místě konání voleb
do Zastupitelstva Středočeského kraje

Starosta města Libčice nad Vltavou podle § 27 zákona č. 130/2000 Sb., o volbách do zastupitelstev krajů a o změně někte-
rých zákonů, ve znění pozdějších předpisů, 

oznamuje:
1. Volby do Zastupitelstva Středočeského kraje se konají : 
v pátek 12. října 2012 od 14,00 hodin do 22,00 hodin a v sobotu 13. října 2012 od 8,00 hodin do 14,00 hodin.

2. Místem konání voleb je ve volebním okrsku číslo 1: 
Obřadní síň Městského úřadu Libčice nad Vltavou, náměstí Svobody 90, pro voliče podle místa, kde jsou přihlášení k tr-
valému pobytu:
5. května (42, 43, 54, 60, 64, 66, 67, 68, 70, 72, 76, 77, 99, 109, 160, 173)
Bratrská (126, 127, 128, 150, 170)
Bratří Fischerů (798, 804)
Dělnická (161, 274, 822)
Fügnerova (135, 156, 157, 158, 159, 169, 186, 187, 197, 198, 220, 221, 223, 224, 225, 235, 241, 242, 243, 272, 276, 293, 
296, 297, 298, 299, 308, 323, 328, 358, 755, *4, *5)
Hašlerova (25, 35, 36, 65, 133, 134, 188, 206, 268, 325, 334, 340, 344, 820, *10, *11, *26, *30)
Holubická (78, 278, 292, 350, 733, 758, 761, 762)
Hřbitovní (1, 2, 3, 27, 31, 32, 55, 59, 63, 89, 92, 97, 205, 288, 342, 735, 789)
Chýnovská (73, 80, 81, 83, 84, 85, 86, 93, 122, 129, 131, 132, 136, 137, 138, 139, 140, 141, 142, 143, 145, 146, 147, 151, 
154, 155, 162, 163, 164, 165, 166, 167, 175, 179, 180, 182, 196, 202, 207, 209, 237, 240, 252, 291, 301, 333, 367, 578, 
580, 586, 587, 777, 799)
K Nádraží (22, 33, 37, 38, 75)
K. H. Borovského (110, 200, 219, 262, 267, 283, 347, 379, 720, 729, *25)
Kralupská (4, 5, 26, 101, 102, 103, 104, 105, 106, 176, 266, 753)
Křivá (352, 577, 621, 639, 743, 749, *22)
Letecká (87, 88, 91, 98, 111, 112, 113, 116, 117, 120, 213)
Libušina (34, 39, 41, 45, 47, 48, 49, 50, 51, 52, 53, 61, 69, 94, 95, 96, 108, 738, 750, 760)
Lidická (234, 238, 248, 250, 251, 264, 270, 280, 281, 285, 303, 310, 312, 313, 314, 315, 329, 338, 343, 348, 355, 359, 724, 
736, 748, 782, 818)
Na Růžku (153, 316, 773, 776)
Na Spojce (115, 118, 119)
Náměstí Svobody (90, 130, 152, 177, 218, 227, 244, 247, 249, 254, 255, 305, 346, 356, 377, 765, 817)
Nerudova (124, 144, 149, 172, 178, 190, 290, 320, 725, 797)
Pod Hrádkem (12, 13, 14, 20, 28, 29, 57, 58, 294, 360, 780, 781)
Pod Kameníčkem (603, 604, 606, 679, 680, 682)
Pod Kostelem (21, 30)
Pod Nádražím (74, 341)
Proti Škole (279, 326, 770, 783)
Tyršova (168, 171, 181, 183, 184, 185, 189, 192, 194, 195, 199, 201, 203, 204, 210, 228, 229, 231, 239, 246, 256, 261, 277, 
324, 769, 794, 805)
U Černé hory (62, 71)
U Krytu (123, 217, 284, 345, 368, 759, 784)
U Staré školy (107)
V Pražce (317, 318, 319, 321, 339, 363, 369, 375, 740, 741, 785, 807, *12, *18, *24, *29, *33)
Ve Staré cihelně (16, 330, 332, 351, 357, 361, 364, 365, 366, 370, 371, 372, 378, 719, 721, 731, 734, 754, 763, 767, 775, 
*6, *7, *31)
Vltavská (6, 7, 8, 9, 10, 11, 15, 17, 18, 19, 23, 24, 56, 82, 100, 716, 751)
Zahradní (114, 125, 214, 215, 232, 258, 259, 260, 263, 269, 271, 273, 275, 282, 287, 300, 304, 307, 309, 311, 327, 331, 335, 
337, 349, 353, 373, 732, 771, 778, 786, 787)
Za Kovárnou (376)

* evidenční číslo



ve volebním okrsku číslo 2:
Kulturní dům Libčice nad Vltavou, Letecká 354, pro voliče podle místa, kde jsou přihlášení k trvalému pobytu:
Bratrská (230, 253, 306)
Dělnická (422, 442, 472, 517, 728)
Drážní domek (407)
Družstevní (193, 216, 245, 257, 265, 289, 374, 802, *3) 
Hřiště (527)
Kolonie (411)
Letecká (121, 148, 174, 191, 286, 302, 336, 354, 362, 410, 416, 426, 429, 430, 431, 432, 435, 436, 437, 438, 439, 440, 441, 
450, 473, 480, 481, 482, 483, 484, 485, 489, 491, 497, 508, 518, 519, 520, 521, 522, 523, 524, 525, 526, 528, 529, 530, 531, 
538, 539, 540, 541, 542, 543, 544, 545, 547, 548, 549, 550, 739, 742, 745, 747, 757, 790, 810)
Letecké náměstí (380, 390, 393, 394, 395, 396, 397, 461, 464, 494, 505, 509, 552, *1)
Na Radosti (447, 448, 452, 453, 454, 457, 458, 462, 463, 466, 801)
Na Výsluní (400, 418, 467, 475, 476, 492)
Palackého (208, 211, 212, 222, 226, 233, 236, 295, 322, 746)
Pod Strání (446, 501, 504, 516, 803)
Pod Viničkou (490, 495, 496, 498, 499, 500, 503, 507, 511, 513, 546, 752, 774, 788, 791, 792, 793, 796, 806, 808, *14, 
*15, *16, *17, *21, *27) 
Pod Zastávkou (387)
Tržní (445, 449, 451, 468, 470)
Turská (381, 384, 406, 417, 419, 425, 427, 488, 506, 514, 515, 532, 533, 551, *19)
U Přívozu (420, 493, 537, 779)
U Zastávky (382, 383, 385, 388, 391, 392, 479)
V Zahrádkách (386, 389, 398, 399, 402, 403, 415, 421, 423, 424, 428, 443, 444, 455, 456, 459, 460, 465, 469, 471, 474, 
477, 478, 486, 487, 502, 510, 512, 554, 756, 766, 800, *23, *28, *32, *34)

ve volebním okrsku číslo 3:
Mateřská škola Libčice nad Vltavou, Chýnovská 367, pro voliče podle místa, kde jsou přihlášení k trvalému pobytu:
Chýnovská (556, 563, 579, 581, 582, 583, 588, 596, 602, 605, 608, 610, 611, 618, 683, 684, 730)
K Sídlišti (555, 744)
Ke Křižovatce (560, 561, 562, 570, 576)
Ke Studánkám (717, 809, 811, 812, 814, 815, 819, 821)
Lesní (557, 558, 559, 564, 565, 566, 573, 642, 772)
Na Vrchách (584, 585, 589, 590, 591, 592, 593, 594, 595, 597, 598, 599, 600, 601, 607, 609, 612, 613, 614, 615, 616, 617, 
623, 624, 625, 626, 627, 628, 629, 671, 672, 673, 674, 675, 676, 677, 678, 764, 813, *20)
Na Vršku (567, 568, 569, 571, 572)
Pod Hájem (630, 631, 632, 633, 634, 635, 640, 641, 643, 644, 645, 646, 647, 648,649, 650, 651, 652, 653, 654, 655, 656, 
657, 658, 659, 660, 661, 662, 663, 664, 665, 666, 667, 668, 669, 697, 699, 700, 701, 702, 703, 704, 706, 707, 708, 709, 
710, 711, 718)
Pod Kameníčkem (619, 620, 636, 637, 638, 670, 681, 698, 726)
Pod Saharou (534, 535, 536, 685, 686, 687, 688, 689, 690, 691, 692, 693, 694, 695, 696, 705, 712, 713, 714, 715, 722, 723)
Saharská (737)
V Akátech (574, 575, 622, 816)

* evidenční číslo

3. Voliči budou dodány nejpozději 3 dny přede dnem konání voleb hlasovací lístky. Ve dnech voleb na žádost voliče okrs-
ková volební komise vydá za chybějící nebo jinak označené hlasovací lístky nové.

4. Voliči bude umožněno hlasování poté, kdy prokáže svoji totožnost a státní občanství České republiky platným občan-
ským průkazem nebo platným cestovním pasem České republiky.
Neprokáže-li uvedené skutečnosti stanovenými doklady, nebude mu hlasování umožněno.

6. V době konání voleb lze požádat, aby volič mohl hlasovat mimo volební místnost. V takovém případě vyšle okrsková vo-
lební komise k voliči dva své členy s přenosnou volební schránkou. Tuto žádost je možno telefonicky uplatnit před konáním 
voleb na Městském úřadu v Libčicích nad Vltavou na tel. číslech 233 101 651, 233 101 654 a 233 101 655.

Ing. Pavel Bartoš, MBA, starosta
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03.10.  Beseda o knize – B. Venclíčková
10.10. Historie Libčic – P. Bartoš
17.10. Výtvarná činnost
24.10. Stolní hry
31.10. Výtvarná činnost

Allison, J.: Pátračka Gilda, Albatros
Brezina, T.: Klub záhad, Fragment
Gruntorád, J.: Informace o Chartě 77, Doplněk 1998
Kunen, J. S.: Jahodová proklamace, Maťa 2006
Larson, A.: Temná stezka, Host 2012
Lukjaněnko, S.: Chladné břehy, Triton 2012
Pekárková, I.: Kulatý svět, Maťa 2003
Pratchett, T.: Šňupec, Tapress 2012
Strugačtí, A., B.: Pohádka o Trojce, Triton 2012
Zusak, M.: Posel, Argo 2012
London, J.: Bílý tesák, Albatros 2012

Šárka sekerová

vítáNí občáNKů
1. 12. 2012 se pod záštitou starosty města Libčice nad Vltavou 

uskuteční akt vítání dětí,
které se narodily v období od 1. 4. do 30. 9. 2012.

Pokud máte zájem, aby vaše děťátko bylo v tento den přivítáno 
mezi občany města Libčice nad Vltavou, sdělte prosím jméno  
a příjmení dítěte, datum jeho narození a adresu bydliště na Měst-
ský úřad Libčice nad Vltavou nejpozději do 9. listopadu 2012 paní 
Mackovičové osobně nebo e-mailem na matrika@libcice.cz, či  
telefonicky na 233 101 651, 233 101 656. 

Podmínkou účasti slavnostního obřadu je 
trvalý pobyt dítěte v našem městě! 

Pozvánka s přesným časem bude zájemcům včas zaslána.
Zdeňka Mackovičová, matrikářka

Johanna Slaninová při posledním vítání občánků                                                               Fototon
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TERMÍNY UMÍSTĚNÍ KONTEJNERŮ
v II. pololetí roku 2012

     NEDĚLE
  říjen 28. 10.
  listopad 25. 11.
  prosinec 30. 12.

Kontejnery budou umisťovány v uvedených termí-
nech na těchto  místech:

libčice n/Vlt. - křižovatka ulic Nerudova,   
  Palackého, Na Radosti a Tržní
libčice n/Vlt. -  Kralupská
letky  -  Letecké nám.
Chýnov  -  ul. Ke Studánkám
Chýnov  -  Sídliště Pod Saharou k čp. 705  
  (vedle dětského hřiště)

Termíny svozu BIO popelnic v roce 2012

svoz 8. 10. 2012     41. týden
svoz 22 .10. 2012     43. týden

a dále každé liché pondělí
Poslední svoz 19. 11. 2012 47. týden

MĚSTO LIBČICE NAD VLTAVOU
a

Plán mobilního svozu nebezpečných složek komunálního 
odpadu pro město Libčice

Datum: čtvrtek 11. října 2012, 
  od 16:00 hod. do 18:00 hod.
Fyzické osoby mohou v tomto časovém rozmezí odevzdat 
ZDARMA tyto níže uvedené nebezpečné odpady:
	 •  zářivky a výbojky
	 •  autobaterie a monočlánky
	 •  vyjeté oleje a použité olejové filtry, vč. obalů
	 •  použité fritovací oleje
	 •  barvy a laky, včetně obalů
	 •  kyseliny, rozpouštědla, čističe a další domácí chemii
	 •  nádobky od sprejů
	 •  staré a nepotřebné léky
	 •  televize

od 16:00 - 16:40 hod. Letky – křižovatka ul. Letecká
 s ul. U Přívozu - proti bývalé samoobsluze
od 16:45 - 17:30 hod. Libčice - Náměstí Svobody
od 17:35 - 18:00 hod. Chýnov - sídliště Pod Saharou
 (parkoviště u dětského hřiště)
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Již jsme si zvykli na fakt, že každý řidič může dosáhnout 12 bodů ze záko-
na o Provozu na pozemních komunikacích. Body jsou jakýmsi vysvědče-
ním a hovoří o našem chování na silnicích. Mnohým řidičům přibývají  
a zase se po čase odečítají. Někteří o ně, díky svému protiprávnímu cho-
vání, přichází na delší, zákonem stanovenou dobu. Všichni víme o přes-
ném výčtu přestupků a jejich ohodnocení ztrátou určitého počtu bodů  
a k tomu udělení příslušných finančních postihů – pokut.
Co dělat v případě, když přijdu o všechny body a tím i o řidičák? K jeho 
vrácení jsem vyzván příslušným dopravním úřadem, pod který v rámci 
svého bydliště spadám. Po výzvě dopravním úřadem k odevzdání řidič-
ského průkazu jsme povinni tak učinit do pěti dnů od vyzvání. Dopravní 
úřad nám dále sdělí, na jak dlouho máme uložený zákaz činnosti – řízení 
motorových vozidel. Zpravidla na jeden rok.
Co dělat, abych ho zase získal zpět a mohl dále řídit vozidlo?
Po uplynutí doby můžeme požádat o vrácení řidičského průkazu. Ces-
ta k  jeho získání obnáší povinnosti, které musíme splnit. Vždy, při tzv. 
vybodování, což je ztráta všech 12 bodů, procházíme přezkoušením 
z odborné způsobilosti k navrácení řidičského oprávnění. Tady je třeba 
si uvědomit, že přezkoušení se dělá pro každou skupinu, kterou mám za-
psánu v řidičském průkazu, zvlášť. Musím obhájit znovu každé řidičské 
oprávnění, které jsem získal. Čím více jich mám, tím více zaplatím. Je 
vhodné si domluvit a zaplatit i kondiční jízdy před vykonáním zkoušky. 
Samotná zkouška se skládá z několika částí:  testu z pravidel o provozu 
na pozemních komunikacích a první pomoci, praktické jízdy (s vozi-
dlem každé skupiny, o kterou žádáme) a ovládání a údržby (ke každé 
skupině, o kterou žádáte). Přezkoušení se absolvuje vždy až po vypršení 
doby pro zákaz činnosti.
Na základě čeho mi příslušný dopravní úřad vrátí řidičský průkaz? Mu-
sím předložit doklad o odborné způsobilosti, který dostanu po přezkou-
šení v autoškole. Tím získám potvrzení o tom, že splňuji všechna kritéria 
a po odborné stránce jsem schopen účastnit se provozu na pozemních 

12 Bodů řIdIčoVýcH

komunikacích. Dále je třeba mít doklad o zdravotní způsobilosti k řízení 
od posuzujícího lékaře a také důležitý doklad obsahující výsledek z do-
pravně psychologického vyšetření. Doklady nesmí být starší než 30 dnů 
od vystavení, jinak jsme povinni vše absolvovat znovu.
Doklad o odborné způsobilosti se dá získat pouze po přezkoušení na 
akreditovaném pracovišti. V současné době je certifikováno 63 pracovišť 
v České republice. Z jiného zařízení není platný.
Zákon umožňuje jednu opravnou zkoušku. Pokud některou část zkouš-
ky neuděláte ani napodruhé, musíte před dalším pokusem zkoušky z da-
ného předmětu absolvovat nový výcvik.
Mohu si průběžně umazávat body za přestupky? Mohu, ale jen v případě, 
že jsem se „nevybodoval“. K tomu jsou určena specializovaná pracoviště, 
kde absolvuji zkušební jízdu a školení z teorie. Navštívit je mohu jednou 
ročně. Po jejich zdárném absolvování mi příslušný dopravní úřad uma-
že tři body. Jinou možností umazávání bodů je, že nespáchám za dalších  
12 měsíců žádný přestupek. Tím dojde ke snížení o čtyři body. Za druhý 
rok stejně. A za třetí rok zbytek, pokud mám na kontě více nežli 8 bodů 
a méně než 12 bodů.
Jak jste z celého článku vycítili, je ztráta všech bodů – odejmutí „řidičá-
ku“ a jeho následné získání zpět, vcelku časově i finančně náročnou zá-
ležitostí. Proto se na silnicích raději pohybujme podle daných pravidel, 
s respektem k ostatním účastníkům silničního provozu. 

jaroslav čermák

První vzpomínky na vlaky, zejména lokomotivy, mám již z nejútlejšího mlá-
dí. V té době jsme bydleli nedaleko železniční tratě, která vedla v nejtěsnější 
blízkosti naší ulice. V  zimním období, v  době, kdy už byla brzy tma, pro-
jížděly vlaky kolem nás s mohutným duněním, pískáním, upouštěním páry 
a kouře. Když topič přikládal pod kotel parní lokomotivy, vyletěl z komína 
lokomotivy oblak žhavých jisker, které se zvolna snášely na ulici. A to byla 
naše chvíle. Běhali jsme po ulici a na zem dopadající jis-
kry jsme s  velkým jásotem zadupávali. O něco později, 
v  době, kdy jsme byli již školáky navštěvující obecnou 
školu v Kralupech, jsme parními vlaky pravidelně jezdili. 
Dobře si vzpomínám na první roky dojíždění ve vagó-
nech „prkeňácích“, které jsme tak nazývali podle seda-
ček, které byly vyrobeny z dřevěných latěk. Vagóny v té 
době byly první, druhé a třetí třídy. Musím přiznat, že 
na naší trati jezdily vagóny většinou jen třetí třídy a sem 
tam i druhé. Třídy byly velkými čísly vyznačeny zvenčí 
na boku vagónu. Někdy se nám „podařilo“ nastoupit do „dvojky“, která se 
od trojek lišila tím, že sedačky byly čalouněné a vagóny byly rozděleny do 
kupátek. Jakmile nás ale ve dvojce přistihl průvodčí, hned nás hnal do ved-
lejší trojky. Moje maminka, která byla v Kralupech učitelkou a jezdila každý 
den s námi, říkávala, ať do dvojky raději nechodíme, že v tom čalounění jsou 
jistě vši a blechy. Na vlacích byla zajímavá celá řada věcí. Například to, že 
vagóny, alespoň na naší trati, byly jiné v zimě a jiné v létě. V zimě jezdily, jak 
jsem se již zmínil, prkeňáky, v létě, alespoň v prvních letech mého dojíždění 
do školy, plošiňáky. Od sebe se lišily zásadně. Do plošiňáků se nastupovalo 
přes otevřenou plošinu, uzavíranou před odjezdem vlaku pohyblivou závo-
rou, která měla chránit cestující před vypadnutím. Vždy jsem si přál během 
jízdy vlaku na plošině stát, bylo to však zakázáno a pan průvodčí, jakmile 
nás při tom přistihl, nás zahnal do vagónu. V té době se mohlo ve vlaku ještě 
kouřit. Vagóny byly proto rozděleny na poloviny. Jedna pro kuřáky a dru-
há pro nekuřáky. Vagóny byly označeny nápisem zvenčí „kuřáci – nekuřáci“.  
V rychlíkách byla v  té době vyhrazena i kupé pro kuřáky, nebo nekuřáky. 
Často byla obě oddělení těsně vedle sebe a „vůně“ tabáku se tak jako tak táhla 
celým vagónem. 
Kromě parních vlaků jezdily na naší trati také motoráky, hranaté červené 
vagónky na motorový pohon. Některé motoráky v  té době byly v zimním 

období vytápěny obyčejnými kamny. Přikládalo se buď z vnitřní, nebo vnější 
strany vagónu obyčejným uhlím.
Cestování vlakem jsme považovali za celkem zábavné. Do školy nás dojíždě-
la celá banda, a protože jsme na vlak chodili s předstihem, a když přičteme 
časté zpoždění vlaku, trávili jsme čekání na vlak honičkami, hrami, opisová-
ním domácích úkolů a podobnými  kratochvílemi. V zimě však bývalo čeká-

ní na vlak dlouhé, zvláště když mrzlo. Hodinová zpoždě-
ní nebyla výjimkou, v  ten den jsme přicházeli do školy 
často na konci první vyučovací hodiny. To by nám ani 
moc nevadilo, ale ta zima. Na zastávce v Dolanech bývalo 
tzv. stavědlo, starším pojmenováním vechtr, kde pracov-
ník drah obsluhoval závory a semafory. Bývala tam také 
čekárna pro cestující, ve které se někdy topilo, většinou 
však ne. Do čekárny vedlo okénko ze služebního bytu 
přilehlého ke stavědlu, ve kterém bydlela paní Sedlářo-
vá s rodinou, jejíž povinností bylo prodávat jízdenky. 

Jízdenky té doby si také zaslouží vzpomínku. Jízdenky Československých 
státních drah (ČSD), jak se v té době podnik jmenoval, měly podobu malé 
kartonové kartičky s předtiskem stanice, do které jste cestovali. V každé pro-
dejně jízdenek musel proto mít pokladní v zásobě jízdenky pro všechny sta-
nice trati, na které se pokladna nacházela. Jízdenky měl pokladní ve zvláštní 
dřevěné poličce s malými přihrádkami, roztříděné podle stanic. Podle přání 
cestujícího pokladní příslušnou jízdenku v poličce vyhledal a označil ji ak-
tuálním datem na zvláštním strojku, který jej do jízdenky vyrazil. Za zmín-
ku stojí také tehdejší ceny jízdenek. My děti jsme z Dolan do Kralup jezdily 
na měsíční jízdenku za 5,20 Kč, dělnická týdenní jízdenka do Kralup stála  
1,70 Kč. Týdenka, jak se lidově této jízdence říkalo, byla docela propraco-
vanou záležitostí. Byla modré barvy (modrá barva byla barva dělnické třídy, 
zřejmě podle barvy montérek) a kromě názvu cílové stanice měla na okra-
jích vyznačeny dny v týdnu, tj. pondělí až neděle, s okénky pro proštípnutí 
jízdenky při jízdě tam a zpět. Obyčejná zpáteční jízdenka z Dolan do Kralup 
stála 1,20 Kč a 60 haléřů pro děti do 10 let.
Docela jsem vám zapomněl říci, z které doby je mé vzpomínání. To vše jsme 
zažívali zhruba před šedesáti lety.

vladimír Urbánek
Pokračování příště

VLAKY   VLAKY   VLAKY   VLAKY   VLAKY   VLAKY   VLAKY   



NedoVedu SI PředSTAVIT, 
že BYcH děLAL Něco JINéHo
Rozhovor s Josefem Rousem
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V Libčicích a blízkém okolí snad není nikdo, kdo by neznal příjmení Rous, které si všichni spojujeme se statkem, 
polnostmi a chovem domácího zvířectva. Snad už od 16. století tady Rousovi farmařili a rodinnou tradici přeru-
šily až 50. roky minulého století, kdy byl jejich statek násilně zestátněn a stal se součástí JZD Rudá záře - Velké 
Přílepy. Trvalo to téměř čtyřicet let, než Josef Rous, tehdy čerstvý absolvent zemědělské školy v Poděbradech, 
společně se svým otcem těsně po „sametové revoluci“ zabavený majetek restituovali a obnovili rodinnou farmu, 
která prosperuje dodnes.
čím vším jste prošel, než jste se dopracoval k současnému stavu rodinné 
farmy, která je ukázková?
Kdo si pamatuje, jak dřívější JZD fungovala, tak si asi dovede předsta-
vit, jak byl statek zdevastovaný. Začali jsme s otcem od úplného začátku. 
Rekonstrukce budov, rekonstrukce prasečáku, zavedení chovu slepic. 
Spousta práce, spousta peněz. Byl jsem nezkušený, těsně po škole, vše pro 
mě bylo nové, ale bavilo mě to. Rána pro mě byla, když otec náhle v 98. 
roce zemřel a já jsem ve svých 25 letech zůstal na všechno sám, s úvěrem 
na krku.
jak jste to zvládl?
Tenkrát mi velmi pomohl Ing. Jan Miller z Holubic, který mi byl velkým 
rádcem a nedovolil mi to vzdát. Dodnes spolupracujeme a já si jeho přá-
telství a nezištnosti velmi vážím.
Začátky určitě nebyly snadné, ale jak je to dnes?
Poté, co jsem byl nucen zrušit chov prasat, protože ekonomická situace 
nebyla, a dodnes není, pro malovýrobce vepřového masa nijak přízni-
vá, se mi docela ulevilo. Velmi mě to mrzelo, protože sotva jsem splatil 
úvěr, tak jsem moderně zavedený prasečák zavřel. Ale upřímně řečeno, 
ubyla mi velká dřina. Ve srovnání s tím je chov slepic mnohem méně 
náročný.
Kolik slepic máte?
Mám celkem 1 600 kusů, vždy 800 v každé hale. V květnu jsem pro ně 
musel podle nařízení EU pořídit tzv. obohacené klece a instalovat je ve 
dvou halách.
o co jsou bohatší?
O prostor, bidýlka, hnízdo na snášení vajec a umělý trávník. Dříve byla 
norma 400 cm2 na jednu slepici a v těchto nových je to 750 cm2.
Hraje to tak velkou roli?
Upřímně řečeno, nejdříve jsem si myslel, že je to další nesmysl, který vy-
mysleli od stolu v EU, ale dnes musím uznat, že to smysl má. Slepice jsou 
klidnější a zdravější. Snůšku to moc nezvyšuje, ale určitě to snižuje úhyn.
a vajíčka se z hnízda vykutálí tady do toho žlábku? au! Co to bylo?
Elektrický ohradník!
Proti zlodějům vajec?!
Ne, proti slepicím, aby snesená vajíčka neklovaly.
Nevidím tu ani jedno kuřátko.
Líheň neprovozuji. Spolupracuji s kamarádem, který se specializuje na 
kuřata. Od něj kupuji kuřice, které jsou staré 17 týdnů.
Kuřice? Už ne kuře, ještě ne slepice, ale už snáší vajíčka?
Přesně tak. Ty mám ve snášce jeden rok, což je doba, kdy podávají nejlep-
ší výkon. Potom je rozprodám a nakupuji další.
lidi si je kupují na pekáč?
Také, ale většinou na dvorek, kde jim v pohodě ještě dva roky snášejí vej-
ce.
to jsem ráda, že se většina těchto slepiček dočká slunce a svobodného 
pohybu na čerstvém vzduchu. Není vám jich v těch klecích trochu líto?
Je, ale klecový systém je uznávaná nejčistší a nejefektivnější výroba va-
jec, které jsou důležitou součástí výživy národa. Představte si, jak by to 
vypadalo, kdybych pustil takové množství slepic tady do stráně. Za chvíli 
by bylo všechno vyzobané, čvachtaly by se tu v blátě a chytly kdejakou 

infekci.
Máte pravdu. Koukám, že jsou všechny slípky stej-
ného druhu.
Ano, je to tzv. Hisex hnědý, což je plemeno speciálně 
vyšlechtěné na chov v klecích. Jsou statnější, odol-
nější a vyznačují se vysokou snáškou.
snášejí hnědá vajíčka, protože jsou hnědé?
Takto jednoduché to není, ale pravda je, že od těchto 
slepic máme pouze hnědá vejce, což je dáno genetickým vývojem.
Kam zmizela bílá vajíčka? Na velikonoce se v současné době dají stěží 
sehnat, ale v době mého dětství byla všude k mání.
To proto, že tu dříve byly velkochovy Leghornek, které snášely jenom 
bílá vejce. Ale toto plemeno není tak produktivní jako Hisex, takže jejich 
vajíčka by byla o poznání dražší.
Pokud já vím, tak se vajíčka třídí a označují. vysvětlil byste mi jak?
Rád. Vajíčko od slepic ve volném výběhu je označeno jedničkou, z tzv. 
podestýlky dvojkou a z klece trojkou.
Co to je podestýlka?
To je také klecový chov, jako mám já, ale klece jsou otevřené a za nimi 
mají slepice výběh, kde se mohou pohybovat a popelit. Je to větší inves-
tice, náročnější na hygienu, dražší na spotřebu krmiva, protože při zvýše-
ném pohybu se zvyšuje i chuť k jídlu, a vajíčka jsou často o celou jednu 
korunu dražší.
a poznám to na vajíčku?
V žádném případě. To vajíčko je dražší jenom proto, že je z dražšího kur-
níku, lidově řečeno.
obávám se, že si každý zákazník vybere ze dvou stejných vajec to lev-
nější.
Přesně tak, proto jsem chov s podestýlkou zavrhl a soustřeďuji se na chov 
v klecích.
jak se označuje velikost vajec?
Jako u oblečení – S, M, L a XL. Z logiky věci, nejmenší vajíčko typu  
S snáší slepice malých plemen.
čím slepice krmíte?
Mojí výhodou je, že krmivo mám z velké části z vlastních polí, což je ide-
ální. Je to levnější a vím přesně, co jim dávám.
a co to je?
Mačkaná směs pšenice, kukuřice a sóji. Sóju samozřejmě kupuji, kukuřici 
mám od kolegů z Turska.
tu směs si vyrábíte sám?
Spolupracuji s krmivářem a firmou, která najede speciálním vozem ke 
skladovému prostoru. V přesně určeném poměru se nasají suroviny, kte-
ré se smíchají, rozmačkají a ze stroje v závěru vypadne ideálně sestavené 
krmivo. To se umístí do násypníku, odkud se automaticky třikrát denně 
dávkuje slepicím. Stejně tak funguje řízené napájení vodou.
Mezi lidmi je rozšířená představa, že všechna zvířata chovaná na maso 
a vejce jsou preventivně krmena antibiotiky. je to pravda?
U slepic se to dělat nesmí. Maximálně jim do vody dodávám vitamíny, 
když jim nějaké chybí . Dříve se přidávala masokostní moučka, ale teď je 
to přísně zakázáno.
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Dostáváte na chov slepic nějaké dotace?
Na slepice ne, ale jako každý jiný rostlinář mám dotace na hektar orné 
půdy, což se rok od roku mění.
Na nákup těch obohacených klecí, které jste musel pořídit na příkaz EU, 
jste žádnou dotaci nedostal?
Dostal, ale byl to skutečně jen zlomek investice, která je tak veliká, že si 
nedovedu představit farmáře, který by to pořídil bez zadlužení.
Můžete být konkrétní?
Ty původní klece jsem před deseti lety pořídil za 400 000 korun. V květ-
nu jsem je zcela neporušené hodil do šrotu a pořídil nové za 2 000 000, na 
což jsem z EU dostal dotaci 290 000.
to je málem pětkrát více. Dělá to na mě dojem, že se na obohacených 
klecích obohacují jejich výrobci a prodejci. vyplatí se vám tak velká in-
vestice?
Musí, protože jinou možnost nemám. Chov slepic nad 350 kusů musí být 
registrovaný. Každý měsíc tu mám hygienickou kontrolu. Nemůžu igno-
rovat žádné předpisy a nařízení, protože případné pokuty jsou likvidační.
Co vše se kontroluje?
Veterinářka kontroluje slepice, jednou za čtvrt roku odebíráme vzorky 
trusu na salmonelu a hygienička odebírá dvakrát ročně vajíčka, u kterých 
se kontroluje přítomnost těžkých kovů. Hygiena se samozřejmě zajímá  
o čistotu chovu jako takovou.
Plánujete rozšíření výroby vajec?
Počet slepic zvyšovat nehodlám, ale v dohledné době tu budu mít chladí-
cí zařízení a třídičku vajec.
vzpomínám si z dětství, že ve vajíčkách, která maminka kupovala v ob-
chodě, se čas od času objevil pukavec. Dnes bereme vajíčka od vás a na 
pukavce nenarazíme. čím to?
Pukavec je staré vajíčko, takže když si ode mne vezmete čerstvá vejce a rych-
le je spotřebujete, máte jistotu, že pukavce nevlastníte. Jsem si ale jist, že 
nejvíce si jich koupíte v různých akcích v hypermarketech, kde se prodávají 
zlevněná vajíčka, často tři dny před vypršením jejich trvanlivosti.
jaká je vlastně minimální trvanlivost vajec?
Dvacet osm dní. Když uvážíte, kolik času se ztratí pohybem vajec z velké 
drůbežárny přes překupníky a sklady, než se dostanou do obchodů, není 
divu, že je mají v prodeji téměř měsíc po snůšce.
vajíčka od vás nejsou orazítkovaná. to už se nemusí dělat?
Musí, ale pouze, jdou-li do obchodu. Ta, která prodávám tzv. ze dvora, 
nemusím při prodeji do 60 ks jednomu zákazníkovi razítkovat. 
Když si uvědomím, jaký existuje labyrint předpisů, nařízení a pokut za 
jejich nedodržení, nemohu se nezeptat, kolikrát jste nějakou tu poku-
tičku zaplatil?
Zatím jen jednu. To bylo ještě v době, kdy jsem choval prasata. Zapomněl 
jsem poslat hlášení, které se muselo každý měsíc posílat na jejich eviden-
ci. Pár měsíců jsem zanedbal a rázem z toho byla dvou tisícová pokuta.
jenom jedna za ty roky a záběr, který máte? to je na čestné uznání.
No, já bych s ním ještě počkal, protože v té záplavě nových předpisů, které 
se teď na nás valí z EU, se málem nevyznám. Jenom u postřiků, kterých je 
asi 500 druhů, jsou zcela rozdílné předpisy. Jeden smím stříkat tři metry 
od kraje pole, jiný pět atd.

to někdo kontroluje?
Státní rostlinolékařská správa kontroluje evidenci postřiků a EU pomocí 
satelitu o mně ví úplně všechno. Dokonce jsem četl v seriózním tisku, že 
se v EU chystají používat bezpilotní letouny, kterými nás na polích budou 
kontrolovat.
to je jak zemědělské sci-fi.
To není sci-fi, ale současná realita. V centrální registraci půdy jsou mapy, 
kde jsou přesně zaneseny všechny moje polnosti. Pak už je velmi jedno-
duché sledovat pomocí G.P.S., jak na nich hospodařím.
Neuvěřitelné. vraťme se ještě na chvilku k těm obohaceným klecím, které 
máte již pár měsíců v provozu. Změnil byste na nich něco?
Já jsem s nimi velmi spokojený a zdá se, že slepice také. Vše je řízeno auto-
maticky - krmení, napájení, čištění i světlo.
v kolik chodí slepice spát?
Ve 20 hodin se zhasne a v 6 rozsvítí.
všimla jsem si, že je to světlo velmi tlumené.
Prudké světlo slepicím vadí. Znervózní a jdou si doslova po krku - začnou 
se klovat.
čištění je také automatické?
Ano, pod roštem, na kterém se slepice pohybují, je dopravník – nekoneč-
ný pás, který odvádí trus do trusného kanálu a dvakrát týdně do kontej-
neru.
Koukám, že je to do detailu promyšlené, aby se chovatel moc nenadřel  
a slepice zůstala celá. Přesto mám pocit, že se nezastavíte. Nenapadlo 
vás někdy, že byste to zabalil, rozprodal a užíval si života?
Vůbec si nedovedu si představit, že bych ten řetěz, který jsem s otcem 
navázal, dobrovolně zpřetrhal a dělal něco jiného.
je to asi také otázka cti a úcty k rodině, kterou jsem v upřímných od-
povědích pana rouse cítila. je to pracovitý pohodář, který ví, co dělá,  
a má můj velký obdiv. často s pobaveným úsměvem odpovídal na mé 
laické otázky, kterými bych možná mnohé vyvedla z míry. Například 
proč nechal shnít ty chudinky krásné slunečnice a nesklidil je. s trpělivos-
tí sobě vlastní mi vysvětlil, že nejsou shnilé, ale pouze desikované, což je 
speciální postřik, který před sklizní z rostliny odvede vodu, aby se snížily 
náklady na jejich sušení. věděli jste to?                             Hannah bartíková
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Místní občan František Doubrava o svém 
dobrodružném pokusu zapojit se do války 
za Pyrenejemi dále vypráví: „Podruhé jsem 
se o totéž pokusil v srpnu 1937. 21. srpna od-
poledne odejel jsem vlakem do Prahy a při pro-
cházce Prahou zastavil jsem se v Lutzově ulici  
u administrace Národních listů, kde jest vyvěše-
na mapa válečného území Španělska, na které 
jest vyznačena fronta žlutými a červenými pra-
porky. Přitom jsem provokativně řekl: „Ksindl 
fašistický – střílejí do dětí, žen a starců“. Odplivl 
jsem si a při odchodu oslovil mne neznámý muž 
a navázal se mnou řeč o Španělsku. Po delším 
rozhovoru ve Vrchlického sadech před Wilso-
novým nádražím mně přislíbil, že mi k cestě 
do Španělska pomůže. Dal mi útržkový blok 
s vyzváním, abych napsal veškerá svoje osobní 
data, kde jsem sloužil na vojně, hodnost, ve kterých politických or-
ganizacích a od kdy jsem organizován a jaké funkce jsem v nich za-
stával. Při rozchodu určil novou schůzku na 25. srpna 1937 s tím, 
že více se domů již nevrátím, abych se s nikým neloučil a nikomu se 
o tom nezmiňoval. Jelikož jsem byl zaměstnán v kamenných lomech 
Františka Fišera v Letkách, dal jsem dne 24. srpna 1937 výpověď 
na hodinu a ve středu 25. srpna odejel jsem do Prahy na sjednanou 
schůzku v 8.30 hodin na Hlávkově mostě proti budově ministerstva 
zemědělství. V určenou hodinu přišel neznámý muž a při přechá-
zení mne nenápadně upozornil, abych šel za ním ve vzdálenosti asi  
20 kroků. Nakonec se nás sešlo asi osm mužů v dělnickém domě  
v Rajské ulici v Praze VII. V této restauraci jsme se všichni sesadili  
u stolu, kde nám bylo řečeno, že musíme počkati asi 2 dny na odjezd, 
„že to někde brnklo“. Prohlédli si naše osobní doklady a před odcho-
dem nás vyzvali, abychom zůstali v Praze a dne 26. t.m. jej čekali  
o 8.30 hod. na Mírovém náměstí v Praze XII. a seděli po dvojicích 
proti kostelu. Já jsem pak odešel s jedním dobrovolníkem, který mi 
poskytl nocleh na Žižkově v Chelčického ulici, kde jsem byl před-
staven jako delegát z venkova. Druhý den jsme se sešli na Mírovém 
náměstí a v uvedenou hodinu přišel neznámý soudruh (verbíř) a ná-
sledovali jsme jej ve dvojicích. Následovali jsme ho na hřiště JPT na 
Vinohrady poblíže městské vodárny. Přišel velmi slušně oděný muž 
s dámou, posadil se k nám a se slovy „tak, soudruzi“ nám diktoval 
směr jízdy. Rozdělil nás do dvou skupin, do jedné po čtyřech a do 
druhé po třech, do první jsem byl zařazen já. Nařídil naší skupi-
ně odjezd z Prahy dne 27. t.m. o 14.30 hod. do zastávky Německé  
u Suchdola nad Lužnicí. Při vystupování měli jsme míti každý v 
ruce složený časopis, nesměl však to býti časopis KSČ a zde nás měl 
očekávat muž, který si bude šátkem stírati obličej. Z naší skupiny 
byl jmenován jeden vůdce, protože ovládal němčinu, který obdržel  
150 Kč a rovněž šifrovaný dopis v zalepené obálce. Uvedený dopis 
měl být právě v Německé u Suchdola odevzdán muži s šátkem. Ten-
týž muž musí na otázku kudy vede cesta do Třeboně, odpovědět, že do 
Třeboně jest 20 km a na otázku, odkud příchozí jsou, odpoví „vůdce“ –  
z Tábora. Jeho účelem bylo dopraviti nás na hranice státu, kde jsme si 
měli zakoupit lístek do Vídně, kde na nádraží měli jsme všechny naše 
peníze – asi 300 Kč vyměnit za měnu rakouskou. Z tohoto nádraží 
měli jsme se autotaxi dopraviti na severní nádraží, kde jsme si každý 
měli koupit lístek do Seltzhalu. Tam měli jsme zakoupiti lístek do In-
sbrucku, odtud do Langenu a autobusem, který stojí před nádražím, 

do Lustenau. Odtud jsme měli pokračovat pěš-
ky z nádraží do Levaul, Grut-strasse k hostinci 
Schafli a dále doleva až na roh ke křižovatce  
a doleva k restauraci Gasthof Stern a od této re-
staurace napravo po silnici k Rot-Kreuz strasse 
č. 36, kde stojí dům o samotě. V domě měl se 
vůdce dotazovati na „Herr Haggen“ a předsta-
viti se mu, že jde o „Evžena“. Haggen měl zaří-
diti naši dopravu osobním autem za sjednanou 
cenu 80 švýc. franků do Basileje před nádraží. 
Odtud jsme měli jíti pěšky do první ulice vpra-
vo, z této opět do první ulice vpravo přes trať, 
kde jsou závory do ulice vlevo, do Hochstrasse, 
kde v čísle 2 jest restaurace „Federal“ a vyhle-
dati jeho majitele a osloviti jej „Herr David“. 
Restauratér David měl nás dopraviti do Paříže 
a v místě, kam nás dopraví, měli jsme se hlásiti 

každý pod číslem, které nám bylo přiděleno. Já obdržel číslo 474.        
Všechny tyto údaje nám byly sděleny neznámým mužem v Praze. Ješ-
tě než nás opustil, vyplatil nám každému v naší měně 850 Kč, přál 
nám šťastnou cestu a odešel. V určené době odjely obě naše skupi-
ny v určeném směru. V Německé, kam jsme přijeli, nás po příjezdu 
však nikdo nečekal. Asi 200 metrů za zastávkou zaslechli jsme výzvu 
„stůj“ a dali jsme se na útěk. Kdo touto výzvou chtěl nás zastaviti, ne-
vím. Utíkali jsme asi 15 minut a pak jsme se bez cíle po dvojici rozešli. 
Já se svým kolegou, jehož znám pouze pod jménem Josef, povoláním 
dělník, který pochází z okolí Prahy, pravděpodobně ze Suchdola. Šli 
jsme do Petříkova, odkud jsme odjeli vlakem do Českých Budějovic, 
kde jsem já vystoupil a druhý jel odtud přímo do Prahy.“
Tolik tedy popis celé anabáze přímo ústy Františka Doubravy, 
který končí právě ve chvíli, kdy byl v Českých Budějovicích za-
držen. Při výslechu na místním Policejním ředitelství uvedl, jak 
je patrno velice zajímavě, především popis konspiračních metod 
při přípravě cesty. Výslechový protokol byl pak z Českých Bu-
dějovic odeslán nadřízeným složkám, konkrétně Policejnímu 
ředitelství v Praze, které nábory do interbrigád velice pečlivě sle-
dovalo a mělo o odchodech našich občanů velmi dobrý přehled. 
Tato skutečnost není nikterak překvapivá, protože tyto odchody 
znamenaly závažné porušení tehdejších zákonů. Zde byl pro-
tokol dále zařazen do složky „Verbování dobrovolníků pro špa-
nělskou armádu“. A jaký byl další osud Františka Doubravy? Po 
pravdě řečeno, nevíme, archivy zatím další svědectví nevydaly. 
Po výslechu byl zřejmě záhy propuštěn, koneckonců zatím žád-
ný trestný čin nespáchal. To, zda od něho vytěžené informace 
pomohly našim bezpečnostním složkám k zátahu proti organi-
zátorům odchodů především z řad KSČ, je také těžké posoudit. 
Odchody našich občanů již totiž stejně začaly mít klesavou ten-
denci. Je ale vysoce pravděpodobné, že další pokus o přechod 
hranic a cestu do Španělska František Doubrava již neabsolvoval. 
V nejnovějším pokusu o koncipování seznamu našich interbri-
gadistů figurují pouze dva Doubravové - Evžen, který se narodil 
24. 7. 1907 v Prostějově a ve Španělsku působil jako řidič sanitky, 
a Jan, o němž kromě toho, že padl 8. 3. 1938 u městečka Belchi-
té, nejsou známy žádné bližší podrobnosti. Ani v jednom a ani  
v druhém případě se však zcela jistě nejedná o „našeho“ libčické-
ho Františka Doubravu. A právě tímto konstatováním bych naše 
vyprávění rád uzavřel.                                                            David Majtenyi 

LIBčIcKá SToPA Ve šPANěLSKé oBčANSKé VáLce
aneb jak k nám promlouvají po letech archivy
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NoHeJBALoVý TuRNAJ 
KdL LIBčIce 2012 

Nohejbalisté a majitelé místního kulturního domu P. Bohunovský a  
I. Machálek zorganizovali 1. ročník turnaje ve sportu, který snad jako je-
diný vznikl v naší zemi. O jeho historii jsme se již na stránkách našich 
novin zmiňovali, takže se teď věnujme žhavé současnosti a obdivuhodné 
aktivitě Nohejbalového klubu Libčice pod vedením prezidenta P. Macha. 
Prvního září, což byl nečekaně krásný den, který se jakoby na objednáv-
ku organizátorů objevil v celé řadě deštivých dní pro nohejbal naprosto 
nevhodných, se kurty za „kulturákem“ zaplnily sportovci, na kterých bylo 
vidět, že sportují pro radost, ale když boj, tak boj. Byla jsem na takové akci 
poprvé v životě a s úžasem jsem s fotoaparátem sledovala, jak je nohejbal 
náročný sport a do jakých roztodivných pozic sportovce dostává, což je 
na mých fotografických úlovcích patrné, není-liž pravda?
Při závěrečném posezení u opečeného selátka, které velmi chutně připra-
vil V. Píša, jsem pochopila, že libčičtí nohejbalisté jsou parta kamarádů, 
kteří sice hrají s největším nasazením, ale báječně se u toho baví. Jsem 
ráda, že jsem mohla být přitom a kousek té klukovské radosti ze hry zažít 
s nimi. Přestože by asi každý z nich řekl, že není důležité vyhrát, ale zú-
častnit se, tady jsou výsledky, které ale mohou být příští rok úplně jiné.

Hannah bartíkováVíce fotografií najdete na:
http://hbart.rajce.idnes.cz/Turnaj_v_nohejbalu_-_Libcice_n_Vlt._1.9.2012/
 Round 1 Round 2 Round 3 Round 4 Round 5 Round 6 Celkem Pořadí
Liběhrad  2 2 2 2 2 2 12 1
Kopyta 2 2 2 2 2 0 10 2
Kampor 2 0 0 0 2 2 6 3
Pupíci 0 0 2 2 0 2 6 4
K-klub 2 2 0 2 0 0 6 5
KdL 0 0 2 0 0 0 2 6
ToP 09 0 0 0 0 0 0 0 7

V sobotu 15. září Sbor dobrovolných hasičů Libčice II – Letky uspořádal již 
XIX. ročník soutěže v požárním sportu Memoriál Josefa Pospíšila, spojený  
s oslavou 130 let od založení sboru.
Soutěž v požárním útoku na plechovkové terče se konala na břehu Vltavy, ve-
dle libčického přívozu. Soutěž proběhla dle pravidel požárního sportu – na 
dvě hadice typu B, dvoukolovým systémem, kdy se počítá lepší čas. Přihlášená 
soutěžní družstva nemusela proti ostatním ročníkům platit startovné a každé 
družstvo obdrželo 7 lístků na občerstvení zdarma, tedy přesněji na výbornou 
vepřovou uzenou kýtu, kterou skvěle připravil bratr Petr Veszelei. O ostatní 
občerstvení, hlavně o správný pitný režim bez tvrdého alkoholu, se postaral 
Petr Bohunovský společně s Antonínem Soukupem. Hudbu a vtipné modero-
vání zajistil DJ Bubo - Luboš Zbořil.
 Bohužel i přes lákadla, která jsem zmínil výše, se letos soutěže zúčastnilo pou-
ze šest družstev, z toho jedno družstvo žen, jedno družstvo smíšené a čtyři 
družstva mužů. Soutěž probíhala v přátelské atmosféře, za pěkného, občas  
i slunečného počasí. Smíšené družstvo SDH Středokluky obsadilo poslední 
pátou příčku, domácí družstvo SDH Letky obsadilo čtvrté místo, třetí skon-
čil sbor z Úžic a na druhém místě se umístilo družstvo SDH Kněževes. První 
místo a putovní pohár vyhrálo družstvo SDH Středokluky muži. V ženské ka-
tegorii byl udělen pouze jeden pohár za první místo družstvu SDH Lysolaje. 
Všechna družstva obdržela pamětní list k výročí 130 let od založení našeho 
sboru.
Na závěr oslav přijel ukázat svou moderní techniku profesionální sbor HZS 
Roztoky. Zájemcům předvedl rychlé zásahové vozidlo vybavené vším potřeb-
ným pro první rychlý zásah, cisternu na podvozku Tatry 815 s hasicím dělem 
a žebříkový speciál s 30 m žebříkem, který si mohli někteří odvážlivci vyzkou-
šet a vylézt si do 15 m výšky. Všem zúčastněným družstvům, organizátorům, 
hostům, městskému úřadu i divákům děkuji za pomoc a vytvoření příjemné 
přátelské atmosféry. robert čechlovský, velitel sboru

Velká cena Libčic nad Vltavou 
& Memoriál J. Gruncla a sokolů zakládajících
Na počest 150. výročí založení Sokola se již tradičně v době Libčického posvícení  
25. 8. konal Na plovárně druhý ročník Memoriálu J. Gruncla a zároveň první Velká 
cena Libčic nad Vltavou.
Závodilo se ve všech věkových i výkonnostních kategoriích ve šplhu na tyči i laně. 
Všichni zúčastnění překvapili vynikajícími výsledky. Letos jsme poprvé zařadili i zá-
vod pro předškoláky, kteří překonávali třímetrovou tyč a vedli si velmi dobře. Zvítě-
zil šestiletý Ondra Černý s časem 4,6 sec. a z holčiček byla nejlepší Adélka Houšková  
s časem 9,2 sec.
Starší žáci si troufli na těžší disciplínu – šplh bez přírazu na třímetrovém laně. První byl 
borec z Brna, ale stříbrný pohár zůstal doma v rukou M. Tomišky za skvělý čas 4,88 sec. 
Dívek závodí vždy o poznání méně, o to více oceňujeme jejich výkon. Ze starších žákyň 
byla výborná ve šplhu na 4,5 m tyč závodnice z Libčic D. Blažková.
V dorostu nastoupilo 8 borců na 4,5 m lano. Libčičtí si mohli poměřit síly se soupeři 
z Brna a Příbrami. Dle očekávání zcela suverénně zvítězil náš reprezentant K. Janda  
s vynikajícím časem 3,11 sec.
V kategorii tzv. „příchozích“, což byli odvážlivci z řad diváků, kteří se šplhu nevěnují 
jako svému hlavnímu sportu, jsme ocenili osm místních občanů, kteří si vyzkoušeli 
šplh bez přírazu na 4,5 m laně. Uznání by si zasloužili všichni, ale vítěz je jen jeden,  
a to byl Michal Koláček.
Diváci se asi nejvíce těšili na vrcholnou disciplínu - šplh na 8 m laně ze sedu, bez pří-
razu, které se říká olympijský závod. Této disciplíny se zúčastnilo nejvíce závodníků. 
Přijelo 19 mužů z Příbrami, Brna, Všetat, Liberce, Mladé Boleslavi a z Prahy Vršovic  
a Žižkova, včetně nám všem již dobře známých borců z klubu ŠSK Palestra Praha. 
Konkurence byla veliká a boj napínavý. Zvítězil Š. Muchka z Mladé Boleslavi a mnozí 
si zlepšili své osobní rekordy. Tohoto závodu se zúčastnil jediný seniorský závodník 
Lukáš Jokel, jehož účast i výkon je třeba ocenit.
V exhibici šplhu na 4,5 m laně tří nejlepších mužů a tří nejlepších dorostenců zvítězil 
opět Š. Muchka. Náš dorostenec K.Janda potvrdil, že je mezi dorostenci nejlepší a za-
ujmul čtvrté místo.
Byl to krásný závod, který nám zpestřily ženy z místního fitcentra Fitforma, které pod 
vedením M. Dvořákové předvedly ukázku tzv. kruhového tréninku.
Zhodnotím-li celou akci, mohu snad říci, že se vydařila, a to nejen díky organizátorům 
a závodníkům, ale též sponzorům, bez kterých bychom se neobešli. Náš velký dík pa-
tří firmě Accon, městu Libčice, Sokolu, F. a P. Hudkovým, E. Marešovi, V. Krauzovi 
a všem, kteří ochotně přispěli na ceny pro naše závodníky. Konání takového velkého 
závodu si vyžaduje zvláštní přípravu a obrovské úsilí v péči o konstrukci a spoustu 
mravenčí organizátorské práce. Děkuji všem, kteří mi v tom pomohli a zajistili tak dů-
stojnou vzpomínku na J. Gruncla, jeho syna, bratry Blažkovy, Ptáčky, Nováčka, bratry 
Fischerovy, Moose a další. Všichni jmenovaní se významně zasloužili o rozvoj sportu 
v našem městě. Položili základy sokolské všestrannosti, házené, boxu, fotbalu a dalších 
sportů, na něž navazujeme a jsou pro nás společnou pobídkou.

jarda Novák, náčelník Sokola Libčice nad Vltavou

XIX. RočNíK MeMoRIáLu JoSefA PoSPíšILA

Soutěžní tým SDH Letky                                                                                          FotoTon

P. Kropáček z týmu TOP 09                                                                               Foto: H. Bartíková
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Září 
V LIBčIcKé uMěLecKé šKoLe
Přestože to mnoho lidí považovalo za nemožné, začal v naší ZUŠ 
školní rok, v pondělí  3. září v řádném termínu. Během srpna se 
zde kompletně vyměnila voda, kanalizace, elektřina, datové sítě, 
a také se, asi po třiceti letech, malovalo i se škrábáním. Zahájení 
provozu neznamená, že vše probíhalo hladce, ale že mnoho lidí 
odvedlo ohromný díl skvělé práce. Škola tak sice stále pracuje  
v režimu krizového managementu, ale to nejhorší její tým již zvlá-
dl. Nyní nás, vedle výuky a běžných povinností, čeká uspořádání, 
konsolidace, úklid, revize vybavení, inventura škod a obnova in-
ventáře. Ten byl již před rekonstrukcí ve značně neutěšeném stavu. 
Rád bych poděkoval všem, kteří mají zásluhy na překlenutí slo-
žité srpnové etapy. Nejvíce pak dvěma osobám, panu školníkovi, 
za jeho obětavou, mravenčí práci, a panu starostovi, za operativ-
ní podporu a pozitivní, vytrvalou diplomacii. Poděkování patří 
samozřejmě všem našim učitelům, prováděcím firmám a jejich 
pracovníkům. Během srpna jsme spolu vytvořili akční a dobře 
kooperující tým, takže je svým způsobem škoda, že rekonstrukce 
bude končit a všichni se rozejdeme. S takovými lidmi bych se bez 
obav pustil i do dalších akcí. Všechny prováděcí firmy mohu jedno-
značně doporučit, a až se vyjasní komplikace, kterou nyní máme  
s dodavatelem IT služeb, uvedeme je na stránkách školy. Zaži-
li jsme také složité momenty, díky nimž jsme se navzájem více 
poznali. Během probíhající rekonstrukce se odehrály velké věci  
a teprve nyní si uvědomuji, jaká je škoda, že rekonstrukce nebyla 
zachycena na filmový záznam. 
Co čeká ZUŠku nyní? První poschodí školy je v provozu, ale  
v přízemí se stále pracuje. Takže momentálně využíváme podpory 
místní ZŠ, kde budou naši žáci dočasnými hosty. V září bylo do-
končeno přízemí, a během října, proběhnou už jen drobné práce 
ve sklepě, kde vznikají nové prostory pro keramickou uměleckou 
práci a pro údržbu budovy. Tím však rekonstrukce zdaleka nekon-
čí. Až získáme další peníze, budeme pokračovat okny, fasádou, 
střechou, úpravou pozemku, atd. 
Začínáme také plánovat přesah činnosti libčické umělecké školy, 
směrem k vybudování malého centra evropské kultury a vzdělá-
vání. Připravuje se projekt hudebních nástrojů, navržených čes-
kými učiteli ve spolupráci s tuzemskými designéry, uvažujeme  
o workshopech zahraničních hudebníků, kteří by do Libčic přived-
li publikum z širokého okolí, plánujeme spolupráci s německými  
a rakouskými školami, přemýšlíme o pravidelných, veřejných ak-
cích v koncertním sále, atd. Tyto úvahy jsou limitované prostředky 
na investice do výměny zbědovaného nástrojového vybavení, do 
zařízení, korespondujícího se stylem budovy, do financování kon-
certů a workshopů... Proto je každý, kdo by se chtěl jakkoli podílet 
na podpoře naší školy a kultury Libčic, vítán a předem mu velmi 
děkujeme! 
Mnoho úspěchů ve školním roce 2012/2013!

Michal Filek, 
ředitel ZUŠ Libčice nad Vltavou

To BYL čeSKý PíSNIčKář
Nadpis tohoto článku volně parafrázuje televizní seriál, který byl 
kdysi natočen o slavném písničkáři, skladateli, kabaretiérovi, herci 
a režisérovi Karlu Hašlerovi. Karel Hašler se narodil 31. října 1879 
do rodiny, kde oba rodiče pracovali ve smíchovských sklárnách. 
Sám se vyučil rukavičkářem, ale brzy po vyučení utekl k divadlu. 
Vystupoval v kočovných společnostech, později se stal členem 
Smíchovského, a pak Národního divadla. Po vzniku ČSR založil  
v Praze po pařížském vzoru velkou revue, která však měla jen 
dočasný úspěch. Písničky však začal skládat již před I. světovou 
válkou. Ty si velmi brzy získaly velkou oblibu. Texty měly nejen 
výrazný patriotický obsah a lásku ku Praze, ale často kritizovaly 
současnou politickou scénu. Po nějakém skandálu mu prý stačil 
jeden den, aby složil a nazpíval novou píseň, kterou si záhy zpívala 
celá Praha. Velký vliv na jeho tvorbu měl i švagr Rudolf Friml, je-
hož sestru Zdenu si Karel Hašler vzal za manželku. Spolu měli dva 
syny, Karla a Gina. 
Za II. světové války pořádal pro lidi písňové večery, kde burcoval 
proti německým okupantům. Ale gestapo to nechtělo nechat jen 
tak být. Jednou si pro něj přijeli přímo na natáčení filmu Městečko 
na dlani. Tři dny ho vyslýchali a pak ho propustili s tím, aby pře-
stal agitovat. On si však nenechal poradit a už za několik dní si pro 
něj přijeli znovu, na natáčení stejného filmu. Po mnoha krutých 
výsleších byl odvezen do koncentračního tábora Mauthausen, kde  
v prosinci 1941, na následky mučení zemřel.
Jeho písničky však žijí a hrají se dodnes. Neexistuje snad jediný 
člověk, který by neznal některou z nich. Možná, že nevědí, že ji 
složil právě Karel Hašler, ale písničky, jako Ta naše písnička česká, 
Po starých zámeckých schodech, nebo Pětatřicátníky určitě slyšel 
nebo si rád zazpívá téměř každý z nás. Jméno Karla Hašlera je také 
spojeno s Libčicemi. Nedaleko od Vltavy postavil vilu, kterou jako 
letní byt používala především jeho žena Zdena se syny. Ulice, která 
k vile vede, se dodnes jmenuje Hašlerova. Evelýna čížková

Zdroj: Internet
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V letošním školním roce se budeme díky společnosti Accon schá-
zet na Libčické plovárně.
Ve středu od 10.00 zpívání s Káčou Judovou. Děti starší jed-
noho roku se hravou formou, pomocí pohybu, učí písničky a se-
znamují s hudebními nástroji, jako jsou např. dřívka, tamburína, 
triangl atp. 
Ve čtvrtek od 10.00 tvoření s Lenkou coufalovou. V loňském 
roce byl velký úspěch s tvorbou z papíru, provázků, barev, přírod-
nin a modelovací hmoty, inspirovanou světem kolem nás, příro-
dou i tradicemi. 
Pravděpodobně v pondělí cvičení rodičů s dětmi v sokolovně. 
Cvičení pro již chodící děti je zaměřeno na pohybový rozvoj, pře-
devším hrubé motoriky.

AKce:
 9. 10. Bazárek podzimního a zimního oblečení 
 v KD od 10.00 - 12.00 a od 16.00 - 19.00
14. 10. Olympiáda naruby na Libčické plovárně od 10.00, 
 kde MC Malina pomáhá s organizací
21. 10. Pouštění draků u vody od 15.00

Veškeré informace naleznete na našich stránkách 
www.mcmalina.cz

Za MC Malinu se na vás těší Jana, Radka, Katka

TRIo AKoRd 
- posvícenská zábava při příležitosti 100. výročí založení AFK Libčice

Ten, kdo v sobotu 25. 8. 2012 setrval po fotbalových zápasech na 
hřišti v Letkách do pozdních odpoledních hodin, si mohl po úvod-
ní fotbalové hymně zavzpomínat a zatančit na nestárnoucí melodie 
osmdesátých let v podání místní hudební skupiny TRIO AKORD. 
Letní parket nezůstával prázdný. Tanečně založení návštěvníci po-
svícenské akce si v tanečním rytmu rádi připomněli chvíle, kdy jim 
bylo o pár let méně. AKORD, jak se stalo již dobrým zvykem, obo-
hatil svůj repertoár o své hudební novinky. Nálada na večerní hu-
dební oslavě byla velmi dobrá a roztančení návštěvníci se opravdu 
dobře bavili. Mnozí si známé melodie zazpívali s námi. Oslava 100. 
výročí AFK se vydařila. I počasí nám přálo, déšť se dostavil až k zá-
věru pořadu - bezprostředně po písni Já vítám déšť! Pavel Král
Fotogalerie, videa a termíny dalších vystoupení na: www.ziva-muzika.cz

TA NAŠE PÍSNIČKA ČESKÁ
Komponovaný pořad o životě 

a díle největšího českého písničkáře
Karla Hašlera

se koná  13. října od 18 hodin 
v Kulturním domě v Libčicích nad Vltavou

Vstupné Kč 100,-

Účinkují:
Duo NUOVA - Daniel Fiedler (klavír) 

a Karel Hurt (kytara)
Učitel a žák místní ZUŠ na úvod zahrají  

směs „hašlerovek“ ve vlastním jazzovém aranžmá

Průvodce pořadu:
Lubomír Havlák

Zpěv:
Lubomír Havlák

 tenor – sólista Státní opery a ND Praha
&

Zora Jehličková
soprán – sólistka Státní opery a ND Praha 

Klavírní doprovod:
Irena Havláková

pedagog AMU
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06.10.  20.00  Live motive -Taneční zábava 
Dynamická kapela z Velkých Přílep složená z profesionálních i amatérských muzikantů, kteří si zakládají na kvalitní interpretaci převzatých písní a skladeb 
od 60. let až po současnost (pop-rock, rock, blues, country, funky). Vstupné: Kč 50 . 

07. 10. 16.00  Podzimní dekorace
Přijďte si naaranžovat podzim do domácnosti. K dispozici budete mít různé korpusy, plno přírodnin a něco na inspiraci. Pokud ve vašem okolí máte k 
dispozici nějaké zajímavé přírodniny, budeme rádi, když je přinesete i pro ostatní. Cena: Kč 100 + korpus.

14.10. 10.00  dětská olympiáda v režii Mc Malina 
15. 10.  18.00  Putování na zatměním Slunce
Úplné zatmění Slunce je krásný astronomický úkaz, který přitahuje profesionální i amatérské astronomy. Zájemci za ním neváhají putovat přes polovinu 
zeměkoule, fotografují, filmují, nebo se jen dívají. Přijďte společně s námi prožít krásu pěti unikátních zatmění. Za jasného počasí bude možné pozorovat 
některé zajímavé astronomické objekty. Vstupné: Kč 50.

19.10.  20.00  Rozvlň to na libčické plovárně 
Páteční disko, kam mají dámy vstup zdarma. Hraje: DJ Haki. Vstupné: Kč 50.

25.10. - 26.10.  8:00 - 16:00  Příměstský tábor - Barevný podzim
Příměstský tábor pro školáky na téma Barevný podzim. Přihlášky k dispozici na Libčické plovárně, webových stránkách 
a na vyžádání e-mailem: karolina.belyusova@accon.cz. Cena: Kč 800 

27.10.  15.00  dýňování – Helloween 
Přijďte si vydlabat i ochutnat dýni a společně prožít Helloween. Dlabací nástroje s sebou. Výroba masek na místě.

27.10.  20.00  Akord - Helloween párty 
Oslavit Halloween za zvuků místního Tria Akord pod vedením P. Krále je jistě ta správná volba.

www.koupalistelibcice.cz
koupaliste@accon.cz
tel. +420 605 925 734
tel. +420 733 785 277

Restaurace
Po-Čt 11.00-22.00

So 11.00-23.00
Ne 11.00-19.00

Na konci letních prázdnin uspořádala Lib-
čická plovárna příměstský tábor na téma 
CESTA KOLEM SVĚTA. V průběhu čtr-
nácti dní jsme „procestovali“ osm států  

v různých koutech světa. Hned po ránu jsme si vždy pomocí pre-
zentace danou zemi představili, přesunuli do ní svoji fantazii a po 
celý den jsme strávili v duchu jejích tradic a zvyků. 
Byli jsme v Japonsku i v Číně. Vydali se na dobro-
družnou výpravu do Peru, stali se námořníky v Ang-
lii, kde jsme hledali pirátský poklad. Navštívili jsme 
africký kmen Masajů a zastavili se u brazilských in-
diánů. Když už jsme byli v Brazílii, zúčastnili jsme 
se brazilského karnevalu. V duchu antického Řec-
ka a australských her jsme si zasportovali. Každý 
pátek jsme se vrátili ze světa domů do Čech. Užili 
jsme si táboření a společně si zazpívali. V pozdním 
odpoledni se děti pokaždé vracely domů se svými 
výtvory a novými zážitky, unavené a natěšené na 
další den.
Za vedoucí Simonu Šímovou, Martu Štrosovou  
a instruktory Jakuba Pelešku, Jakuba a Aničku Ší-
movi musím říci, že i my jsme si těchto 14 dní užili  
a jsme si vědomi, že nás potkalo velké štěstí nejen na 
počasí, ale i na všechny naše úžasné malé cestovate-

le, kteří nás mnohdy svojí dětskou fantazií a kreativitou převyšovali 
a někdy i dost utahali. Ráda bych poděkovala Radce Peřinové za 
sportovní hry v Austrálii a Hannah Bartíkové, která nám nejen za-
půjčila spoustu orientálních artefaktů a oblečení, ale provedla nás 
skutečným životem Japonců, s kterými spoustu let spolupracovala. 

Za Libčickou plovárnu Karolína belyušová

ceSTA KoLe M SVěTA

Z výletu do Japonska                                                                                                                                                Foto: H. bartíková



Realitní kancelář 

Zajistí odborný prodej a převod 
vaší nemovitosti. tržní odhady. 

kontakt: mobil 602 219 876
e-mail: info@realityservice.cz  
Web: www.realityservice.cz
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inzerce
Příjem inzerce je vždy do 15. dne v měsíci na odboru kultury MěÚ 

nebo lze zaslat elektronicky na mail kultura@libcice.cz.
Přijímáme podklady s koncovkou doc, pdf, jpg, eps.

Dovolujeme si vám oznámit, 
že ve spolupráci 

s městem Libčice nad Vltavou vzniká 
kynologický klub libčice nad Vltavou

Přijímáme nové členy a zájemce o spolupodílení se na chodu klubu.

Bližší informace:
 E mail: kynologickyklub.libcice@gmail.com

Telefon: 773 220 228, Zuzana Wildmannová
Web: www.kklibcice.estranky.cz

kuRzy pRo Dospělé na libčické ploVáRně
Zápis 18.10 od 16:00 do 18:00 hod.

Nabízíme:
• kurz AJ pro začátečníky i pokročilé
• kurz IT (Word, Excel, grafika) pro jednotlivce i firmy

Kontakt: karolina.belyusova@accon.cz
telefon 731 461 898

    www.koupalistelibcice.cz

N o v ě
taNEčNí FItNEss
Kde: Na plovárně
S kým:  s osobní trenérkou 
 Martinou Dvořákovou
Kdy:  V úterý od 18 hodin
 jiný termín dle dohody a zájmu

Kontakt: 
Martina Dvořáková, telefon 606 130 291
info@fitforma.cz, www. fitforma.cz



Pneuservis
Přílepská 1233 Roztoky

Prodej pneumatik a disků všech značek, typů 
a rozměrů. Auto, moto, nákladní, stavební,  
hobby, speciální. Provádíme odbornou montáž 
a opravy pneu na nejmodernějších strojích s 
nejmodernějšími technologiemi. Odborná kon-
zultace při výběru nabízeného zboží. Nabízíme 
uskladnění i kompletních sad kol a jejich servis. 
Prodej příslušenství. Přímé zastoupení prémi-
ových značek pneumatik a disků.

KontaKt: 
Lumír Novotný, 7741153334, 

lumir.novotny@autohouser.cz
Petr Houser, 731151335, 
petr.houser@autohouser.cz

Bohumil Houser, 731151341, 
prodej a servis 220911128, 

autoservis
Přílepská 1707 Roztoky

Zajistíme pro vás STK včetně měření EMISÍ.
Opravy vozů všech značek.
Mechanické opravy, autoelektrika, servisní pro-
hlídky po najetých kilometrech, výměny olejů, 
diagnostika, výměny čelních i ostatních skel, 
servis klimatizace a dezinfekce ozonem, mon-
táž příslušenství a zabezpečení vozů, opravy 
brzd, výměny výfuků, opravy podvozků, výmě-
ny tlumičů pérování a další. Zajistíme pro vás 
opravu havarovaného vozu včetně kompletní-
ho zastupování v jednání s pojišťovnou. Seřídí-
me geometrii vašeho vozu na nejmodernějším 
3D zařízení. Zapůjčení náhradního vozu.

KontaKt: 
Josef Čížkovský, 731151334
Miroslav Vejbora, 731862462 

STK EMISE, 233910042 
servis@autohouser.cz

autodíly
Přílepská 1233 Roztoky

Velkoobchod a maloobchod.
Prodáváme široký sortiment náhradních dílů 
na většinu automobilů ve spolupráci se znač-
kovými i neznačkovými dodavateli. Naši hlav-
ní dodavatelé jsou: AUTO KELLY, APM, ACI, 
AUTO ŠTANGL, ELIT, AUTO CORA, PART-
SPOINT, AUTO BENEX, SPEI SERVIS, STUA-
LARM a další. Po dohodě zajistíme i originální 
náhradní díly.
Samozřejmostí je dovoz až do vaší dílny.

KontaKt: 
Martin Franc, 739465534, 
martin.franc@autohouser.cz

Tomáš Kukelka, 731151337
Jan Kratochvíl, 731151343

www.autohouser.cz

oDDíly  kaRate - H - libčice 
poD VeDeníM senseie 

JIŘÍHO HODÍKA
nositele 4 čeRnÝcH pásŮ,

zkuŠebníHo koMisaře stylu sHotokan,
pořáDaJí náboR noVÝcH členŮ

 Přijďte si s námi zacvičit, 
 první dva ukázkové tréninky zdarma, 
 zvýhodnění sourozenců a rodinných příslušníků.

cvičíme v úterý a v pátek v místní sokolovně.
V našich oddílech cvičí medailisté z mistrovství republiky, ví-
tězové mezinárodních závodů a mnohonásobní přeborníci 
kraje.
Karate je fyzicky náročný sport, který rozvíjí sílu, dynamiku, 
rychlost a především sebeovládání.

přísně dodržujeme 
etiku a etiketu.

Shotokan patří mezi nejtvrdší styly karate.

bližší informace 
na tel. čísle 732 452 372

10. ročník přespolního běhu

sobota 13.října 
start hlavního závodu v 11. 30

zápis 9.30 – 10.00 
v místním pivovaru v Úněticích 

(startovné Kč 60,-)

start dětské kategorie v 10.00
zápis 9.30 v místním pivovaru v Úněticích

sponzoruje Únětický pivovar

informace na tel. 
602 194 546 / Michal Vích

Únětická 10°


